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Abstract (en)
The construction elements each consist of a central section (10) and two outer sections (20, 30). The central section (10) has six straight, plane
surfaces, two parallel, relatively long walls (11) and four walls (13, 14, 15, 16) which intersect one another in pairs at right angles by means of
extensions. The outer sections (20, 30) are of cylindrical design and the segment of the cylindrical wall (22, 32) which lies against the central
section (10) intersects the four walls (13, 14, 15, 16) so that a concave recess is formed there. The outer sections (20, 30) are half the height of the
central section (10). Thus, these elements can be placed together in a row with the outer sections (20, 30) overlapping one another so as to form a
carriageway border which can readily be altered or removed at any time without the elements being lost in the process. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Bauelemente bestehen je aus einem mittleren Abschnitt (10) und zwei äusseren Abschnitten (20,30). Der mittlere Abschnitt (10) hat sechs
gerade plane Flächen, zwei parallele längere Wände (11) und vier Wände (13,14,15,16) die sich paarweise mit Verlängerungen rechtwinklig
schneiden. Die äusseren Abschnitte (20,30) sind zylindrisch ausgebildet und das am mittleren Abschnitt (10) anliegende Segment der Zylinderwand
(22,32) beschneidet die vier Wände (13,14,15,16), so dass sich dort eine konkave Ausnehmung bildet. Die äusseren Abschnitte (20,30) sind
halb so hoch wie der mittlere Abschnitt (10). Damit lassen sich diese Elemente aneinander anliegend mit den äusseren Abschnitten (20,30) sich
überdeckend aneinanderreihen, um so einen Fahrbahnrand zu bilden, der sich jederzeit leicht ändern oder entfernen lässt ohne dass die Elemente
dann verloren wären.
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